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Abstract (en)
[origin: US2019064739A1] The invention relates to a balance-spring stud-holder for a mechanical timepiece movement, which comprises a pair of
tabs, namely a front tab and a rear tab, jointly defining a notch, the tabs being arranged in such a way that a balance-spring stud can be held in the
notch, wherein the rear tab of the balance-spring stud-holder comprises an extension which defines, beyond the notch, a bend forming a retaining
abutment for the balance-spring stud after said balance-spring stud has been extracted from the notch.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un porte-piton (29) pour un mouvement (5) d'horlogerie mécanique, qui comprend une paire de pattes, à savoir une patte
(31) avant et une patte (32) arrière, définissant conjointement une encoche (33), les pattes (32, 33) étant agencées de sorte à ce qu'un piton (35)
puisse être maintenu dans l'encoche (33), caractérisé en ce que la patte (32) arrière du porte-piton (29) comprend une prolongation (56) qui définit,
au-delà de l'encoche (33), un coude (57) formant une butée de retenue pour le piton (35) lorsque ledit piton (35) est extrait de l'encoche (33).
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